
Mateřská, základní a praktická škola Brno, Štolcova, příspěvková organizace; 
Štolcova 301/16, 618 00 Brno; tel.:548 424 061; e-mail:zs@autistickaskola.cz; www.autistickaskola.cz

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY

Datum: 11. 10. 2023

Školská rada se sešla v počtu 7 členů z 9. Všichni zúčastnění potvrdili přítomnost podpisem

prezenční listiny. Zbylí členové se řádně omluvili. Školská rada se sešla v nadpoloviční většině, která

umožňuje hlasování a školská rada byla usnášeníschopná. Jako host byl pozván ředitel školy pan Mgr.

Tomáš Musil, který se zasedání přímo účastnil.

Program zasedání:

1. Uvítání přítomných členů školské rady.

2. Seznámení členů školské rady s výroční zprávou o činnosti školy za rok 2022/2023.

3. Projednání výroční zprávy o činnosti školy za rok 2022/2023.

4. Informace o aktuální situaci školy.

5. Diskuse. 

6. Závěr.

Hosté: 

- ředitel školy:  Mgr. Tomáš Musil

Ad 1) Uvítání přítomných členů školské rady.

Členové školské rady byli seznámeni s programem a průběhem aktuálního zasedání. 

Ad 2) Seznámení členů školské s výroční zprávou o činnosti školy za rok 2022/2023

Předseda školské rady seznámil všechny přítomné členy s danými dokumenty, které přítomným

členům předložil také v papírové formě (stejnou verzi dokumentů obdrželi všichni členové školské rady

e-mailem před zasedáním). Na základě informací plynoucích z předložených dokumentů seznámil

předseda všechny členy s jejich obsahem. 
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Ad 3) Projednání dokumentů z bodu 2. programu zasedání školské rady. 

Všech sedm přítomných členů školské rady souhlasilo s plným zněním projednávaných

dokumentů. Nikdo z přítomný se nezdržel ani nehlasoval proti. 

Ad 4) Diskuse

 Členové školské rady z řad pedagogů informovali ostatní členy rady o navázání spolupráce se

speciální školou z Ostravy, kterou členka školské rady (Mgr. Hana Jančiarová) navštívila osobně

a sdělila své dojmy. Dále budou probíhat náhledy a spolupráce jako taková mezi oběma školami.

 Zákonní zástupci se opětovně vyjádřili k tématu parkování před školní budovou Marie

Hübnerové 1. Z diskuze mezi členy rady a hostem (ředitelem školy) vyplynulo, že ředitel školy

zahájil jednání s magistrátem města Brna a bude dále jednat s vedoucím odboru majetku o

možnostech zlepšení současné situace. Pomoc v řešení tohoto problému nabídl také pan Mgr.

Tomáš Řepa. 

 Na základě dohody členů školské rady byl domluven termín dalšího zasedání na přelomu března

a dubna roku 2024.  

Přizvaný host - pan ředitel (Mgr. Tomáš Musil) sdělil školské radě následující informace:

 Byly schváleny prostředky na opravu hřiště vnitrobloku školní budovy Štolcova 16.  

 Informoval o navázání spolupráce s SPC naší školy s SPC z Prahy. 

 Informoval o náhledu na naší škole z Olomouckého kraje, kdy by měli dorazit zástupci

zřizovatele a projednávat možné vybudování školy pro žáky s PAS v Olomouckém kraji. 

 Sdělil školské radě informace o škodách způsobených na budově Marie Hübnerové 1, kdy došlo

k úderu blesku poblíž budovy a následnému přepětí v síti, což poškodilo citlivá technická

zařízení na budově (3 tiskárny, hlavní switch, některé počítače a další technologie budovy).

Krom tohoto došlo v průběhu měsíce září 2023 k vloupání na školní zahradu a poškození

některých prvků, kdy byl pachatel díky kamerám ve školní budově a své vlastní neuvážlivosti

dopaden PČR. 

Zápis provedl: Mgr. Jiří Slavíček   

V Brně 11. 10. 2023
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